

TABLE OF CONTENTS 目 录

Investigation on the Cognition of Nurses on *The Operation Specification of Infusion Therapy Nursing Technique* in a Tertiary Class-A Tumor Hospital

(某三级甲等肿瘤专科医院护士对《静脉治疗护理技术操作规范》认知情况调查)

J. P. SU, L. J. MA, W. ZHU, X. LI, X. M. YAN, C. P. ZHANG.....45

Common Security Risks and Preventive Measures of Obstetrics and Gynecology Nursing

(妇产科护理常见安全隐患及防范措施)

L. H. ZHAO, N. NI, S. N. DU, Z. J. ZHAO.....53

Perioperative Nursing Experience of Sun's Operation in 23 Patients with Stanford Type A Aortic Dissection

(23 例 A 型主动脉夹层患者行孙氏手术围手术期护理心得及体会)

X. P. ZHANG, L. LI.....57

An Exploration of the Difficulties in Practicing Holistic Care by Nurses in Clinical Setting and Their Overcoming Strategies

(实践全人关顾的困难及克服方法之探讨)

L. A. LUK, W.-C. TUNG.....61

Perioperative Nursing Care of a Patient with Middle Thoracic Esophageal Carcinoma

(一例胸中段食管癌患者的围手术期护理)

Y. GAO, H. SHI.....71

Study on the Cognition and Influencing Factors about Cleaning and Disinfection of Ventilator by Nurses

(护士对呼吸机清洗消毒知识认知及影响因素分析)

H. QU, J. H. DONG, Q. L. WANG.....78